
          OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  VO  VRBOVE 

 

Zápisnica 

 

z 13. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vrbov, 

konaného dňa 15.03.2021 

 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: Radovan Bartko, Ing. Monika Greňová, Ing. Pavel Hrebeňár, Anton HriňákPeter Kuzmiak, 

Branislav Lipták, Martin Michalčík, Mária Polomská 

Hlavný kontrolór obce: - 

Neprítomní:  Ing. Norbert Fassinger 

Hostia:  

 

1. Otvorenie 

2.       Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vrbov  

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vrbov za 1.polrok 2021 

7. Chodník (cintorín, námestie) 

8. Osobné auto citroen C3 

9. Sála OcÚ – oprava drevených parkiet  

10. Prečerpávačka 

11. Návrh na vyradenie drobného hmotného majetku – MŠ Vrbov  

12. Žiadosť o navýšenie rozpočtu MŠ Vrbov 

13. Verejná obchodná súťaž – Orná pôda a TTP 

14. Žiadosť o presun dotácie v roku 2020 – ochotnícke divadlo 

15. Žiadosť o zapísanie vecného bremena – Ján Jaseňák a manž.  

16. Žiadosť o prejednanie ponuky na údržbu verejného osvetlenia – Milan Pitoňák MTelektri 

17. Žiadosť o odpredaj pozemku – Drutexplast, spol. s.r.o. 

18. Žiadosť o poskytnutie sociálnej služby – Mária Čonková a Václav Hrebeňár 

19. Žiadosť o zmenu územného plánu – Ľubomír Bretz, Ing. Peter Bretz 

20. Žiadosť o zmenu územného plánu – Martin Mirga 

21. Žiadosť o odpredaj pozemku – Lucia Pirožeková 

22. Žiadosť o odkúpenie pozemku – Lucia Pirožeková 

23. Žiadosť o dokúpenie pozemku – Ing. Ivan Faltin  a manž.   

24. Žiadosť o poskytnutie informácie k uzneseniu č. 336/2020 z 11. zasadnutia – Erna Olejárová 

25. Žiadosť o pridelenie stavebného pozemku – Maroš Zummer 

26. Žiadosť – Iveta Ochlanová 

27.  Žiadosť o vybudovanie prístupovej komunikácie – Matúš Vilga a manž.  

28. Návrh na prerokovanie a schválenie odkúpenia pozemkov – Ján Šoltés 

29. Rôzne  

30. Diskusia 

31. Záver 

 

Priebeh rokovania 

 

1. Otvorenie  

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo formou videokonferencie. 

Zasadnutie otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinová, starostka obce, ktorá zároveň privítala 

všetkých prítomných a skonštatovala, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Predstavila a 



oboznámila poslancov s  programom dnešného zasadnutia, opýtala sa prítomných poslancov, 

či k programu majú nejaké ďalšie návrhy.  

Poslanci nemali žiadne návrhy.  

K tomuto bodu boli prijaté Uznesenia č. 372/2021, a č. 373/2021. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku na dnešnom zasadnutí bola určená Mariana Vilgová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Peter Kuzmiak, Anton Hriňák 

O tomto bode sa nehlasovalo.   

 

3.Voľba návrhovej komisie    

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Monika Greňová, Mária Polomská 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. 374/2021. 

 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Starostka previedla kontrolu plnenia uznesení. Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

sú  splnené, okrem uznesenia č. 315/2020, ktoré je v plnení. 

 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vrbov  

Hlavný kontrolór obce informuje poslancov o tom, že táto správa je za celý predchádzajúci  

rok 2020.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 375/2021. 

 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vrbov za 1.polrok 2021 

Hlavný kontrolór informuje poslancov, že v 1. polroku plánuje vykonať kontroly 

poskytovania a použitia dotácií a kontrolu vyúčtovania nákupu pohonných hmôt do 

služobných vozidiel.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.  376/2021. 

 

7. Chodník (cintorín, námestie) 

Starostka informuje o chodníku na novom cintoríne, ktorý je potrebné predĺžiť.  Taktiež 

informuje, o chodníku na námestí, ktorý je v zlom stave.  

Poslanci navrhli, aby sa chodník na cintoríne predĺžil a chodník na námestí okolo budovy  

obecného úradu opravil. 

Poslanec Ing. Pavel Hrebeňár navrhol, aby sa opravila aj brána na novom cintoríne. Starostka  

informuje, že je v pláne oprava aj tejto brány. 

Pri hlasovaní sa poslankyňa Ing. Monika Greňová pomýlila a hlasovala proti uzneseniu.  

Poslankyňa chcela hlasovať za uznesenie. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 377/2021. 

 

8. Osobné auto citroen C3 

Starostka informuje, že do osobného auta citroen C3 bolo potrebné investovať cca 400 € na 

opravu alternátora. Auto bolo v autorizovanom servise, a aj po oprave neštartuje správne.  

Nakoľko má auto najazdených len 62 000 km, navrhli, aby sa auto dopravilo do servisu na 

kompletnú opravu.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 378/2021. 

 

 

 



 

9. Sála OcÚ – oprava drevených parkiet 

Starostka informuje poslancov, že ju oslovila firma, ktorá rekonštruuje staré  drevené parkety. 

Parkety sú v zlom stave a potrebujú opravu. Firma poslala cenovú ponuku na opravu parkiet 

v sále a v sobášnej miestnosti.  

Poslanci viedli diskusiu a zhodli sa na tom, že v súčasnej dobe sa sála nevyužíva a v dôsledku 

ochorenia covid 19 nie je vhodná investícia do opravy parkiet. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 379/2021 

 

10. Prečerpávačka 

Starostka informuje, že oslovila firmu Arprog. Firma doručila cenovú ponuku spolu 

s Dodatkom k zmluve na dokončenie prečerpávacej stanice v obci.  

Poslanci sa zhodli a schválili Dodatok k zmluve o dielo z roku 2003. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 380/2021 a uznesenie č. 381/2021 

 

11. Návrh na vyradenie drobného hmotného majetku – MŠ Vrbov  

Starostka informuje, že žiadosťou sa OZ zaoberalo na predchádzajúcom zasadnutí. Prečítala 

zápis zo zasadnutia inventarizačnej komisie, v ktorom inventarizačná komisia odporúča 

obecnému zastupiteľstvu majetok zapísaný v predmetnom zozname vyradiť.  

Poslanci sa zhodli, že majetok vyradia. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 382/2021 

 

12. Žiadosť o navýšenie rozpočtu MŠ Vrbov 

Starostka prečítala žiadosť MŠ o navýšenie rozpočtu. Ako dôvod uvádzajú neočakávané výdavky 

v sume 2002,20 €  

Poslanci sa uzniesli a schválili žiadosť MŠ o navýšenie rozpočtu.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 383/2021 

 

13. Verejná obchodná súťaž – Orná pôda a TTP 

Starostka navrhla, aby hlavný kontrolór obce spolu s právnikmi pána Ing. Fassingera dali do právneho 

stavu  nájom poľnohospodárskych pozemkov.  

Poslanci s uvedeným návrhom pani starostky súhlasili.  

 

14.  Žiadosť o presun dotácie v roku 2020 – ochotnícke divadlo 

Starostka prečítala žiadosť o presun dotácie. Poslanec Ing. Hrebeňár informuje, že žiadajú 

o presun dotácie vo výške 141,03 €, ktorú nevyčerpali.  

Poslanci sa zhodli a schválili presun poskytnutej dotácie na rok  2021. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 384/2021 

 

15. Žiadosť o zapísanie vecného bremena – Ján Jaseňák a manž. 

Starostka prečítala žiadosť o zapísanie vecného bremena a informuje, že pre vydanie stavebného 

povolenia si vyžaduje stavebný úrad zriadenie vecného bremena, nakoľko má stavebník uložené 

inžinierske siete v pozemku, ktorý je vo vlastníctve obce.  

Poslanci sa zhodli a schválili zapísanie vecného bremena pre žiadateľa.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 385/2021 

 

16. Žiadosť o prejednanie ponuky na údržbu verejného osvetlenia – Milan Pitoňák MTelektri 

Starostka prečítala žiadosť, a informuje poslancov, že obec má v súčasnosti  uzatvorenú zmluvu 

s pánom Marekom Vilgom. Platnosť zmluvy je do 31.12.2022. 

Poslanci sa zhodli, že pokiaľ je platná zmluva, tak nie je potrebné uzatvárať ďalšiu zmluvu a túto 

žiadosť vzali na vedomie.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 286/2021 



 

17. Žiadosť o odpredaj pozemku – Drutexplast, spol. s.r.o. 

Starostka prečítala žiadosť.  

Poslanci navrhli, aby si firma Drutex našla vhodnejší pozemok na výstavbu sídla firmy a  

skladové priestory, z dôvodu, že pozemok uvedený v žiadosti sa nachádza pri futbalovom 

ihrisku a taktiež pri kúpalisku. Pozemok je v územnom pláne riešený ako plochy športu 

a rekreácie.  

Pri hlasovaní sa poslanec Radovan Bartko pomýlil a bol proti uzneseniu. Chcel sa totižto 

zdržať hlasovania. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 387/2021 

 

18. Žiadosť o poskytnutie sociálnej služby – Mária Čonková a Václav Hrebeňár 

Starostka prečítala žiadosť.  

Poslanci sa zhodli, a schválili jednorazový finančný príspevok vo výške 100 eur .  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 388/2021 

 

19. Žiadosť o zmenu územného plánu – Ľubomír Bretz, Ing. Peter Bretz 

Starostka prečítala žiadosť o zmenu územného plánu a informuje, že žiadatelia  plánujú výstavbu 

polyfunkčnej budovy.  

Poslanci sa zhodli a schválili zmenu územného plánu na pozemkoch uvedených v žiadosti.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 389/2021. 

 

20. Žiadosť o zmenu územného plánu – Martin Mirga 

Starostka prečítala žiadosť.  

Poslanci uviedli, že žiadosť neobsahuje všetky potrebné údaje. Zhodli sa, že sa žiadosťou budú 

zaoberať po doplnení žiadosti.  

K tomuto bodu bilo prijaté uznesenie č. 390/2021 

 

21. Žiadosť o odpredaj pozemku – Lucia Pirožeková 

Starostka prečítala žiadosť, a informuje, že žiadateľka žiada o odkúpenie iného pozemku. Na 

predmetnom pozemku má žiadateľka záujem postaviť cukráreň s občerstvením.  

Poslanci navrhli, že je potrebná obhliadka pozemku s privolaným geodetom, aby sa určila presná 

výmera pozemku.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 391/2021 

 

22. Žiadosť o odkúpenie pozemku – Lucia Pirožeková 

Starostka prečítala žiadosť a informuje, že žiadateľka má záujem vysporiadať pozemok za rodinným 

domom so súp. číslom 188  

Poslanci sa zhodli a navrhli obhliadku uvedeného pozemku.  

K tomuto bodu bol prijaté uznesenie č. 393/2021.  

 

23. Žiadosť o dokúpenie pozemku – Ing. Ivan Faltin  a manž. 

Starostka informuje, že touto žiadosťou sa obecné zastupiteľstvo zaoberalo na predchádzajúcom 

zasadnutí.  

Predseda stavebnej komisie informuje, že sa uskutočnila aj obhliadka predmetného pozemku. 

Odporučil obecnému zastupiteľstvu pozemok predať.  

Pri hlasovaní sa poslanec Radovan Bartko pomýlil a zdržal sa hlasovania. Poslanec chcel hlasovať 

proti uzneseniu.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 393/2021 

 

24. Žiadosť o poskytnutie informácie k uzneseniu č. 336/2020 z 11. zasadnutia – Erna Olejárová 

Starostka prečítala žiadosť.  



Hlavný kontrolór obce informuje o troch spôsoboch hlasovania. Odporučil, aby sa žiadateľke 

oznámilo, že uznesenie nebolo prijaté nakoľko bol jeden poslanec za uznesenie, jeden poslanec bol 

proti uzneseniu a  päť poslancov sa zdržalo hlasovania.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 394/2021  

 

 

25. Žiadosť o pridelenie stavebného pozemku – Maroš Zummer 

Starostka prečítala žiadosť a informuje poslancov, že obec nedisponuje voľnými stavebnými 

pozemkami a ani inými vhodnými pozemkami určenými na výstavbu.  

K tomuto bodu bol prijaté uznesenie č.  395/2021 

 

 

26. Žiadosť – Iveta Ochlanová 

Starostka prečítala žiadosť a informuje, že pred domom pani Ochlanovej bol v minulosti kanál, ktorý 

je v súčasnosti zasypaný.  

Poslanci viedli diskusiu a navrhli obhliadku.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 396/2021 

 

27. Žiadosť o vybudovanie prístupovej komunikácie – Matúš Vilga a manž. 

Starostka prečítala žiadosť.  

Poslanci sa zhodli a navrhli vypracovať projekty na všetky prístupové komunikácie v obci, ktoré je 

potrebné opraviť a vybudovať.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 397/2021  

 

28.  Návrh na prerokovanie a schválenie odkúpenia pozemkov – Ján Šoltés 

Starostka informovala poslancov, že touto žiadosťou sa obecné zastupiteľstvo zaoberalo na 

predchádzajúcom zasadnutí. Žiadateľ doplnil svoju žiadosť o geometrický plán.  

Poslanci sa zhodli a navrhli, aby sa vykonala obhliadka predmetného pozemku.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 399/2021  

 

29. Rôzne 

 

12. Diskusia 

 

13. Záver 

Poslanci nemali žiadne otázky a program 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva bol 

vyčerpaný. Starostka zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Mariana Vilgová 

 

Overovatelia:     

 

Peter Kuzmiak                                  ............................................. 

 

Anton Hriňák                                    ............................................. 

  

 

 

 

                                                                                               Mgr. Tatiana Faltinová 

                starostka obce 


